



CENTRE DE CONGRÈS

### **COVID 19 CANCELLATION CONDITIONS**

*(for ACCOMODATION booked through the Congress Center only)*

#### **Covid-19 cancellation conditions:**

For any Covid-19 related cancellations, the total amount will be refunded upon presentation of an official proof for the following cases only:

- Closure of borders by the French government or the customer's country of origin or by a country of transit. As such, the Customer's postal address must be specified at the time of booking,
- Travel restrictions around the home for french people,
- Closure of airports/stations in France or in the Customer's country of origin.
- Closure of ski lifts and/or hotel on government decision.

In the event that participant is unable to travel for one of the previous reasons, only the 10€ booking fees will be kept.

#### **Conditions annulation Covid-19 :**

Pour toute annulation liée à la Covid-19, les sommes engagées seront remboursées sur présentation du/des justificatifs officiels et pour les cas suivants uniquement :

- Fermeture des frontières par le gouvernement français ou du pays d'origine du client ou par un pays de transit, A ce titre, l'adresse postale du Client devra être précisée lors de la réservation.
- Restrictions de déplacements kilométriques autour du domicile pour les français.
- Fermeture des aéroports / gares en France ou dans le pays d'origine du Client.
- Fermeture des remontées mécaniques et/ou de l'hôtel sur décision gouvernementale.